
ZÁPIS Z VOLEBNÍ VALNÉ HROMADY Fotbalového klubu 
Česká Kamenice pořádané dne 9.prosince 2023 v 17 hod ,  
sál Restaurace U Slunce v České Kamenici 
 
Přítomni:    viz presenční listina 
 
PROGRAM: 

1) PRESENCE  –  řádní členové FK ČK s volebním právem a hosté 
 

2) JEDNACÍ ŘÁD 
- Návrhy – projednání a odsouhlasen obsazení návrhové a volební komise 

 
3) STAV ČLENSKÉ ZÁKLADNY –  jednotlivé týmy a vedení jednotlivých týmů 

 
4) ZPRÁVA O ČINNOSTI a HOSPODAŘENÍ FK ČK za období r. 2022 a 2023 

 

- BAMBINI -  trenéři: Hložný, Nemlein 
- MLADŠÍ PŘÍPRAVKA – trenéři: Osvald J., Marek R. 
- STARŠÍ PŘÍPRAVKA – trenéři: Novák J. (Gregor – sporadicky) 
- MLADŠÍ ŽÁCI – trenéři: Šafránek Zd., Mach Libor, Mach Roman.  

                           Bajgarová M. – vedoucí týmu 
- STARŠÍ ŽÁCI – Kozelek J., Fořt M. 
- DOROST – trenér: Marek T. 
- MUŽI – trenéři: Starosta K., Novák J. 
- STARÁ GARDA – trenér: Bašta J. 
- Seznámení s finanční výsledovkou FKČK 2022 a s částečnou r.2023/do 

30.112023 
     

5) VOLBY   –     návrhy : kontrolní komise,výkon.výbor,předseda FKČK 
 

6) DISKUSE 
 
7) USNESENÍ VVH 

 

8) ZÁVĚR 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ad 1) PRESENCE -  -      podpisové listiny (1 pro členy s volebním právem a 1 pro hosty) 
- VVH se zúčastnilo cekem 17 členů s volebním právem a 2 hosté 
- Předseda FK ČK přivítal jako hosta VVH i starostu města Mgr. Jana 

Papajanovského 
 
Ad 2) JEDNACÍ ŘÁD VVH 

a) VVH byla zahájena dle plánu v 17:00 hodin. Vzhledem k nízké přítomné účasti členů 
s volebním právem byla dodržena půlhodinová čekací doba, dle Stanov FK ČK , poté byla VVH 
zahájena s postupem dle stanov FK ČK. 

b) Návrhy na obsazení návrhové komise:  Švanda Martin 
Starosta Karel 
Marek Richard 

- Návrhy volební komise:  Šedivá Luďka 
Řehák Tomáš 
Bašta Michal 

 
 
 

- Návrhy do komisí  VVH FKČK jednomyslně přítomnými odsouhlaseny! 
 

 
Ad 3) STAV ČLENSKÉ ZÁKLADNY 
 
Předseda FK ČK J. Běloubek seznámil všechny účastníky VVH se členskou základnou FK ČK ke dni 
30.11.2023. Za roky 2022 a 2023 došlo k potěšujícímu nárůstu čl. základny, a to především u mládeže 
do 18 let. 
FK ČK má v současnosti celkem 212 členů, z toho 130 členů mládeže do 18 let a 82 členů dospělých 
nad 18 let. 
 
Ad 4) ZPRÁVA O ČINNOSTI FK ČK 2022 a 2023 (SPORTOVNÍ ČÁST) 
 
Předseda nejprve poděkoval všem trenérům a vedoucím družstev jednotlivých kategorií za jejich 
práci a spolupráci, vyzdvihl jejich úspěchy, zmínil zájem a spolupráci rodičů a přístup k fotbalovému 
sportu jich samotných i jejich dětí. Někdy ale i nezájem a nespolupráci, a to v přístupu k zápasům i 
tréninkům, kdy si rodiče hlavně neuvědomují, že fotbal je kolektivní sport, kdy vypadnutí už jen 
jednoho hráče, rozhodí postavení či sestavení týmu. Zde nejde o kroužek. Klub je v soutěžích FAČR 
přihlášený k jednotlivým věkovým kategoriím, a tím k zápasům, nyní vše pod hlavičkou OFS Děčín. 
Zmínil také, „bohužel“, neúspěch kategorie „Muži A“ v sezóně 2022 a 2023, kdy pro slabou účast na 
trénincích a samotných zápasech bylo na základě jednání s tehdejším trenérem J. Rákosníkem a členy 
VV rozhodnuto o nepřihlášení do dalších soutěží. Tím došlo ke zrušení týmu „Muži A“. 
Zmínil zde doslova tragický přístup hráčů, u kterých, ve většině opadl zájem o fotbal ve FK ČK, někteří 
hráči skončili úplně, někteří přestoupili do jiných klubů.  
Dále seznámil přítomné , že v kategorii mužů má FK ČK tým, který byl přihlášen do Okresní soutěže 
mužů. 
Také seznámil všechny přítomné se členem FKČK ve sportovní komisi Města Česká Kamenice p.  
J.Novákem , který v této komisi zastupuje FK ČK. 
 
 
ZPRÁVA O ČINNOSTI FK ČK 2022 a 2023 (EKONOMICKÁ ČÁST) 
Přítomní byly předsedou FK ČK seznámení s účetními výsledovkami (s popisem příjmů a výdajů) za 
rok 2022 (viz účetní uzávěrka) a výsledovka pro období od 1.1.2023 – 30.11.2023). Účetní závěrka 
byla nahlášena jako povinná na Českou unii sportu které jsme FKČK dlouhodobě členem. 



Výsledky za obě období vždy s plusovým zůstatkem hospodaření klubu. 
Seznámil přítomné především s příjmovou stránkou (členské příspěvky - v roce 2023 největší úhrady 
za poslední roky, dotační tituly – Město Česká Kamenice, Národní sportovní agentura, pronájmy 
reklamních ploch, dary, atd.). Dále finanční spoluúčast rodičů na zajištění akcí FK ČK např. příměstský 
kemp, soustředění jednotlivých týmů. 
Přítomní byli seznámeni s návrhem VV o nenavyšování členských příspěvků, které pro období 2024 – 
2025 budou i nadále ve výši 2400,-Kč/rok. Členské příspěvky budou nadále  hrazeny na transparentní 
účet FKČK a to ve dvou pololetních platbách,  (k 28.2. běžného roku 1200,- Kč a 31.7.  běžného roku 
1200,- Kč,  tzn. celkem  2 400,- Kč/rok ). 

Dále podána informace o rozhodnutí FAČR, který rozhodl, že dochází k navýšení členského 
poplatku FAČR pro obě věkové kategorie o 100%. 
Mládež do 18 let ze 100,- Kč na 200,- Kč za rok 
Dospělí nad 18 let ze 200,- Kč na 400,- Kč za rok a to s platností od 1.1.2024. 
 
Ad 5) VOLBY 
 
Do výkonného výboru FK ČK navrhla přítomným návrhová komise, bez jakéhokoliv doplnění z 
přítomných na místě, na období 2 let/dle stanov FK ČK  (od 9.12.2023 do 9.12.2025) tyto členy FKČK : 
Jan Běloubek – předseda VV a FK ČK 
Aleš Procházka – místopředseda 
Tomáš Marek – člen VV 
Josef Kozelek – člen VV 
Martin Fořt - člen VV 
Volební komise přečetla, zkontrolovala a přednesla ke schválení navržené kandidáty a konstatovala 
výsledky voleb: nový VV (Jan Běloubek, Aleš Procházka, Tomáš Marek, Josef Kozelek a Martin Fořt)  
byl zvolen všemi přítomným členy jednohlasně,a to vč. odhlasování předsedy Jana Běloubka.  
Dále bylo navrženo do kontrolní komise toto obsazení : Miroslav Bajgar st. a Martina Bajgarová. Bylo 
také jednomyslně schváleno a všemi přítomnými s volebním právem, odsouhlaseno aklamací. 
Vše výše uvedené bylo volební komisí potvrzeno, přepočteno, přítomnými s volebním právem 
schváleno a následně zapsáno. 
 
Ad 6)  DISKUSE 
 
Souhrnem – veškeré dotazy, připomínky a návrhy byli směřovány především na přítomného hosta 
starostu Města Česká Kamenice, p. Mgr. Papajanovského. 
Jako první si vzal slovo a vznesl připomínku k vedení města předseda J. Běloubek. Jednalo se o dotace 
města na sportovní činnost pro veškeré sportovní spolky – jsou dlouhodobě , dle jeho názoru 
v nedostatečné výši.  
Podle něj a výboru FK ČK je částka na činnost sportovních spolků v České Kamenici nedostatečná až 
směšná vůči celkovému rozpočtu města (nejedná se o provozní a investiční výdaje, ale o prostředky 
na činnost). Starosta města, neustále opakoval, že z jeho pohledu a pohledu města, vydávají nemalé 
prostředky do provozu sportovišť v České Kamenici. Zde se jedná, o zjevné nepochopení obou 
diskusních stran. 
Starosta nepřijal kritiku na výši financí proudících do sportu v České Kamenici, ale zjevně nechtěl 
pochopit a přijmout kritizovanou sekci „výše podpory činnosti“ sportovních spolků ve městě. 
FK ČK prostřednictvím předsedy vyjádřil také nespokojenost se spoluprací s Technickými službami 
města Česká Kamenice, které na základě uzavřené smlouvy s městem udržují a spravují fotbalový 
areál ul. Tyršova 230. 
 Jedná se o celoroční péči o travnaté plochy, stav příjezdové cesty („tankodrom“), stav oplocení 
celého areálu (spíše neexistujícího oplocení), který v poslední době „navštěvují“ divoká prasata a ničí 
stav tréninkového hřiště a areálu, stav vjezdové a únikové brány, nevyhovující stav ochranných sítí 
především u malého „horního“ hřiště, problematický stav a úroveň kabin (okna, dveře, tribuny pro 



diváky, hromosvody).  Vnitřní stav budovy - dveře, malby, rozvody TÚV, elektroinstalace – zásuvky, 
hasicí přístroje, zatékání, nedobrý stav zařizovacích předmětů v kabinách). 
 Dodnes nedodal vedoucí TS města ČK podklady, od něj požadované FK, pro komunikaci Fotbalového 
klubu s pojišťovnou (pojištění majetku FK ČK), revize elektro rozvodů, hromosvodů, has. přístrojů atd. 
To vše potvrzuje a ukazuje zápis z prohlídky a zápisu Sportovní komise Města ČK (poradní orgán 
starosty a Rady ČK) , včetně fotodokumentace, se kterým byl starosta města prokazatelně seznámen 
členem sportovní komise panem J. Novákem – zástupcem FK ČK v komisi, a kdy na jeho připomínky 
absolutně nereagoval. 
VVH a VV – diskusní informace …doposud není zřejmá, pro FK ČK,  finanční náročnost celoroční 
údržby a provozu areálu Tyršova ul. 230 (rozvaha, plánování, reálný stav, čerpání…), předpokládali 
bychom větší zprůhlednění a informování o plánu na rok vč např údržby hracích ploch vč okolních 
travin atd. 
Starosta města sdělil, že dochází k reorganizaci v oblasti Technických služeb Česká Kamenice, 
vedoucím této organizace se stává ing. R.Pilecký, od kterého očekává, jak sám starosta, tak i vedení 
města, zlepšení komunikace mezi TS a FK ČK. 
Dotaz J. Kozelka, člena VV FK ČK na hrazení pronájmu sportoviště UMT. Proč jsou rozdíly v platbách 
za využití UMT, kdy pro veřejnost je UMT zdarma a pro sportovní kluby s poplatkem. Proč např. 
sportovní kluby, které pravidelně využívají jak areál UMT, tak sportovní halu, nemají sníženou 
hodinovou sazbu, než nájemci, kteří tato sportoviště využijí jen občas a jsou třeba mimokameničtí.  
Jen FK ČK uhradí za pronájmy těchto sportovišť, včetně areálu hřiště polovinu dotace přidělenou 
městem Česká Kamenice ( a tím se vlastně městu vrací nemalá  část přidělené dotace). 
Další připomínkou člena VVH byl rezervační systém pro rezervace sportovišť (sportovní hala, UMT), 
kdy na systému je vidět volná hodina, ale nejde zarezervovat např. hodinu či dvě před obsazením 
zájemcem. 
Starosta města neuměl na místě zareagovat bez detailní znalosti věci. 
 
Starosta p. Papajanovský odpověděl, a přítomné seznámil s tím, že fotbal v České Kamenici pro něj 
i vedení města není prioritou !! 
 Zmínil naopak informaci o budoucím zbudování nové cyklostezky vedoucí z České Kamenice do 
Kamenického Šenova. Pro něj, je cyklostezka daleko důležitější, protože tu využije daleko větší škála 
lidí, turistů a široké veřejnosti (což v jeho očích fotbal evidentně není). 
Pan Novák se pana starosty také zeptal, co je v oblasti sportu pro něj prioritou z hlediska činnosti a 
eventuálních investic. Reakce pana starosty -  reagoval ….zda mu pan Novák vyhrožuje nebo jak má 
jeho dotaz chápat. 
Dalším dotazem p. Nováka bylo, že rozborem členské základny mládeže FK ČK tvoří velkou část, cca 
60 dětí a cca 6 -7 trenérů z Kamenického Šenova a Prysku. Jak by reagoval, kdyby odešla tato část 
základny do Kamenického Šenova. Zda by ho trápila tato situace, eventuelně, zda by to trápilo vedení 
města. 
Starosta reagoval dotazem, zda se jedná o výhrůžku či diskusní podnět…. a již dále svou reakci na 
dotaz nerozvinul. 
Paní Šedivá informovala, že v roce 2021 FK ČK, za období koronaviru, bylo ze strany Fotbalového 
klubu požádalo písemně vedení města Č.K. o prominutí ročního nájemného ve výši 50 tis. Kč, kdy 
sportoviště nemohlo být na základě vládního rozhodnutí (karanténa) využíváno. 
 Žádost byla zamítnuta a zamítnutí žádosti bylo doručeno skoro po necelém roce. Tudíž FK ČK musel 
v roce 2022 uhradit nájemné najednou za rok 2021 a 2022, a to ve výši 100 tis. Kč.  
Opět jsme registrovali ve FK ČK nevstřícnost ze strany Města ČK, oproti např. prominutí nájemného 
pro některá restaurační zařízení či další subjekty v České Kamenici. 
Předseda FKČK informoval, že od posledních komunálních voleb se současnému vedení města 
nepodařilo nic zásadního zajistit, jak z rozpočtu města, tak alespoň podáním žádostí o grant/dotaci 
směrem ke státním institucím, ve prospěch zlepšení stavu areálu Tyršova 23, ač se nabízelo mnoho 
možností, a starosta byl informován o eventuelních potřebách a možných získávání financí …viz 
činnost NSA a dalších grantových programech . 



Starosta opět připomněl „neprioritu" města v pohledu na fotbal v ČK a kapacitní nemožnost úředníků 
města ČK vše zvládat… i s odkazem na minulá vedení města / investice atd…. 
….předsedou FK ČK bylo připomenuto, že „jeho“ vedení Města ČK je již ve svém druhém volebním 
čtyřletém období, tzn. šestý rok „u vesla“…. 
Pan starosta informoval VVH FK ČK o snahu zlepšení péče o areál, např. nákupem v r. 2024 robotické 
sekačky, instalací fotovoltaických panelů a v neposlední řadě i personálními posuny v Technických 
službách … 
Aleš Procházka, člen VV, vznesl dotaz směřující na pana starostu, jaká je vize města, jako majitele a 
pronajímatele areálu Tyršova 230 po ukončení platnosti nájemní smlouvy v r. 2025 pro další období. 
Pan starosta sdělil, že nepředpokládá zásadní změny, a že by nájem měl pokračovat ve stejném 
duchu a za podmínek jako doposud. 
L. Šedivá také zmínila nespokojenost vůči pronajímateli areálu s volným vstupem do areálu Tyršova, 
bez vědomí FK ČK. Do areálu vstupují (vjíždí) nejen TS města a skládají si, kde se jim zlíbí sypké 
materiály, spalují dřeviny, či naváží zeminu. V roce 2023 využili areál pro svou „základnu“ dodavatelé 
pro ČEZ, kde si složili materiál a stavební buňku jako zařízení staveniště. Jak by se panu starostovi, 
jako osobě, která bude mít pronajatý pozemek líbilo, kdyby mu bez jeho vědomí, kdokoliv vstupoval 
na pozemek a dělal si, co se mu zamane…. 
Ze strany pana starosty byla připomínka p. Šedivé bez reakce. 
Na konec diskuse se pan starosta Papajanovský zeptal, zda může FK ČK nějak pomoci. Na reakci 
předsedy p. Běloubka, který zmínil, jak u jiných měst funguje např. odměna pro trenéry. Dalo by se 
prostřednictvím příspěvkové org Města ČK ,CDM, kde by se zřídil kroužek mladých fotbalistů a trenéři 
by tak mohli dostávat odměnu ze strany města podpisem Dohody o provedení práce či jinou 
dostupnou formou . Starosta na to reagoval, že takto už to funguje např. u kroužku hasičů. 
Výsledek je ale nakonec nejasný. Zřejmě by mělo dojít k nějaké další komunikaci mezi FK ČK a 
Městem ČK a najít tak spolupráci a pomoc ze strany města. 
 
Přítomní diskutující zjevně potvrdili vysoce rozdílné pohledy na dlouhodobé provozování areálu 
Tyršova 230 Česká Kamenice, jeho údržbu a nutné zajištění investic či rekonstrukcí všech částí 
dotčeného sportovního areálu. 
 
Ad 7/  USNESENÍ VVH 
 
VVH FKČK přijala a všemi členy s volebním právem odsouhlasila usnesení z VVH FKČK, 
VVH FKČK : 
 

- projednala a odsouhlasila stav členské základny FK ČK k dnešnímu datu 
- vyslechla, vzala na vědomí a odsouhlasila vývoj ve FKČK v oblasti 

naplňování sportovních cílů a poslání a to především v oblasti mládeže 
viz. Stanovy FK ČK 

- pověřuje nový VV FK ČK k pokračování v nastoupené strategii v oblasti 
mládeže a to jak ve sportovní, tak materiální, zabezpečováním vyšší 
kvality jak ve sportu, tak prostředí/areál Tyršova 230, ve kterém se sport 
FK ČK  provozuje 

- vzala na vědomí a odsouhlasuje finanční vyhodnocení a zprávu předsedy, 
výsledovky / příjmové a výdajové položky a kapitoly/, za r.2022 a 2023  a 
nemá připomínek. 

- pověřuje předsedu a VV k dalšímu zajišťování finančních prostředků pro 
provoz a činnost FK ČK v následujícím volebním období 

- ponechává v platnosti výši ročních členských příspěvků FK ČK , bere na 
vědomí informaci o navýšení členských poplatků FAČR od r.2024 o 100% 
pro kat.mládeže a dospělých 



- pověřuje předsedu a nový VV ke zlepšení osobní komunikace 
s představiteli Města ČK, jejich provozních složek a to zejména 
s Technickými službami, s novým vedením/ dle informace starosty města 
… 

 
 
Ad 8) ZÁVĚR 
Přečtením a jednomyslně schváleným usnesením VVH FK ČK byl naplněn program a tím se „došlo“ 
k závěru a bodu ad 8) …ukončení! 
 
 
Zapsala: L. Šedivá za odsouhlasení VV FKČK/ období 2023-2025. 
 
 
10.12.2023 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 

 


